



# Warren Consolidated Schools

*Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships*

1.888.4WCS.KIDS  
www.wcskids.net

## ADMINISTRATION BUILDING

31300 Anita  
Warren, MI 48093  
586.825.2400

### Board of Education

Susan G. Trombley, President  
Megan E. Papasian-Broadwell, Ed.D, Vice President  
Carl Weckerle, Secretary  
I. Susan Kattula, Treasurer  
Leah A. Berdy, Trustee  
Susan M. Jozwik, Trustee  
Brian White, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.  
Superintendent

November 7, 2022

Dear WCS Community,

Warren Mott High School is closed today, Monday, November 7, 2022, due to a reported threat that we received from OK2SAY late last night. OK2SAY reported that a Snap Chat user was planning to bring a gun to school today.

In addition to Warren Mott's closure, there will be no transportation for Warren Mott students who attend other schools in our district such as the Career Preparation Center or Butcher Educational Center.

Parents, please talk with your children today about using social media responsibly because as we have shown many times before, the consequences are severe.

I appreciate your support, and if you have any questions, please contact the school.

Sincerely,

Robert D. Livernois, Ph.D.  
Superintendent

عزيمي مجتمع , WCS

تم إغلاق مدرسة وارن موت الثانوية اليوم الاثنين 7 نوفمبر 2022 ، بسبب تهديد تم الإبلاغ عنه تلقيناه من **OK2SAY** في وقت متأخر من الليلة الماضية. ذكرت **OK2SAY** أن أحد مستخدمي **Snap Chat** كان يخطط لإحضار بندقية إلى المدرسة اليوم.

بالإضافة إلى إغلاق وارن موت ، لن يكون هناك نقل للطلاب الذين يذهبون إلى مدارس أخرى في منطقتنا مثل مركز الإعداد المهني أو مركز بوتشر التعليمي.

الآباء والأمهات ، يرجى التحدث مع أطفالك اليوم حول استخدام وسائل التواصل الاجتماعي بمسؤولية لأنه كما أظهرنا عدة مرات من قبل ، فإن العواقب وخيمة.

أنا أقدر دعمكم ، وإذا كان لديك أي أسئلة ، يرجى الاتصال بالمدرسة.

اخلاص

روبرت د. ليفيرنوا ، دكتوراه.  
المشرف